

Mission Prayer Movement: Coming Generation Organization

August 8, 2023

“You are my hiding place; you will protect me from trouble and surround me with songs of deliverance.” Psalm 32: 7 (NIV)

1. Praise God for a fruitful short term mission. Our team was able to witness the ongoing miraculous work of God. Pray for more LCC brothers and sisters to go to STM, especially those that have never been or haven't gone on short term missions for a long time!
2. The above verse Psalm 32:7 is exactly the prayer and the hope that the MBBs need and have been experiencing. Pray for God's protection, blinding their pursuers and for the MBB's to continue to be disciplined, to grow firmly in their faith. Pray also for open opportunities for them to have a better life, especially for their children as they have not been able to go to school for years for some of them.
3. Pray for the vision and direction to build a “Village of Refuge” for the MBB community. This is extremely needed as more and more people come to faith. Pray for God to provide a piece of land to build on. Pray for LCC brothers and sisters to also see this vision so they would support & to give to it.

宣教禱告運動: Coming Generation Organization

2023年8月8日

“你是我藏身之處；你必保佑我脫離苦難，以得救的樂歌四面環繞我。”
(詩篇 32:7)

1. 為短宣隊有美好的果效讚美神。我們的團隊能夠見證神大能的作為。祈願更多樂道堂的弟兄姊妹願意參與短宣，特別是那些從未或長期沒有參與的弟兄姊妹！
2. 上述詩篇 32:7 正是穆斯林基督徒們所需要和正在經歷的祈禱和希望。求神保護他們，蒙蔽他們的追捕者，並禱告穆斯林基督徒繼續接受門徒訓練，讓他們的信心可以堅定地成長。也為他們有機會過上更好的生活禱告，特別是為他們的孩子禱告，因為他們當中的一些孩子已經多年無法上學了。
3. 為穆斯林基督徒社區建立“避難村”的異象和方向禱告。隨著越來越多的人信主，這需要很大。求神賜給我們一塊可以建造的土地。祈求樂道堂的弟兄姊妹也能看到這個異象，以便他們支持並奉獻。